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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Lázár János, építési és közlekedési miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mi a terve a kormánynak a Fertő tavi beruházás 
kapcsán?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A Fertő tó partjára tervezett szálloda és apartmanházak 2020-ban beadott építési engedélye 3 év
elteltével,  idén  augusztusban  lejárt.  Az  építésügyi  hatósági  engedélyezési  eljárásokat  támogató
elektronikus  dokumentációs  rendszerben  nem található  azzal  kapcsolatban  információ,  hogy  az
engedélyes kezdeményezte a hosszabbítást.

Nemrég pedig a Greenpeace és a Fertő tó Barátai civil szervezet által indított eljárásban a Győri
Törvényszék  megsemmisítette  a  Fertő  tavi  beruházás  környezetvédelmi  működési  engedélyét.
Továbbá a Törvényszék kimondta, hogy a Győr-Moson-Sopron Vármegyei Kormányhivatal csak
látszateljárást folytatott le és véleménye feltételezéseken alapult, mivel a Kormányhivatal nem kérte
ki  még  a  vízügyi  szakhatóság  véleményét  sem.  A Törvényszék  a  Kormányhivatalt  új  eljárás
lefolytatására, ezen belül szakhatósági állásfoglalás beszerzésére is kötelezte.

Továbbá a UNESCO-ICOMOS-RAMSAR-küldöttség vizsgálatot indított a Fertő tó magyar, illetve
osztrák oldalán. A védett területen tervezett beruházás miatt a vizsgálat akár azzal is járhat, hogy
visszavonják a világörökségi címet.

Az alábbi kérdésekkel fordulok Önhöz:

• Valóban lejárt a beruházás építési engedélye? Amennyiben igen, elkezdődött a Fertő tavi 
víztelep újratervezése, ezt a munkát ki végzi el?

• Ha a beruházás veszélyezteti a térség világörökségi címét a kormány hajlandó arra, hogy a 
beruházás támogatása helyett a természeti kincseink védelme mellett áll ki?

• Milyen garanciát tud adni Miniszter úr és a kormány azzal kapcsolatban, hogy a jövőben 
nem fordulhat az elő, hogy a kormányhivatal egy engedély kiadása kapcsán csak 
látszateljárást folytat le és nem kéri ki az illetékes szakhatóság véleményét?



Válaszát előre is köszönöm!

üdvözlettel,

Dr. Keresztes László Lóránt
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